



ManpowerGroup®

Innovation Guide

ENGLISH

FRANÇAIS

**VIVA
TECHNOLOGY**
11–14 JUNE
2025 PARIS

Cutting-edge AI solutions shaping a more human future of work

OUR INNOVATIONS



Manpower®

Elmer

PowerMATCH

Collaborative AI-Human Recruitment

Talent Pulse

My Manpower App



Experis®
ManpowerGroup

RAG Business Service Insights
powered by Your Data

myPORTAL

myCONTACT

myPARTNER



Talent
Solutions
ManpowerGroup®

RightMobility

AI Impact Scorecard

AI Boost

STARTUPS FINALISTS



Hippolyte.ai

COACHELLO

Hunel
Rejoignez la R(H)évolution

Workait

Popp



Elmer

Elmer, our digital candidate interface, revolutionizes the application process by providing a seamless, conversational experience. Candidates can adjust their job search in real-time using natural language, ensuring they find the perfect match effortlessly. Elmer's flexibility allows for dynamic interaction, making the application process intuitive and efficient. Moreover Elmer aims to connect all ManpowerGroup jobs globally, breaking down geographical barriers with a unified worldwide platform.



PowerMATCH

PowerMatch is transforming how companies find talent. With a smart, multilingual AI interface, it lets you describe exactly who you need for skills—and instantly delivers top-matching candidates. No forms, no filters—just a natural conversation that connects you to the right available profiles, fast and at any time, on your employment area. Whether you're hiring for today or planning for tomorrow, PowerMatch makes recruitment intuitive, efficient, and remarkably human.



Collaborative AI-Human Recruitment

At Manpower, AI is a valuable asset for transforming our recruitment process and making it more efficient, but the human touch remains essential! We use AI to identify and pre-qualify suitable candidates, and then, in the final stage, to highlight their strengths to our clients. Our recruiters are involved at every step of the process, enriching it by combining human intelligence with AI to ensure efficiency, speed, and security.





Talent Pulse

Our powerful workforce Data and Insights analysis solution, AI-based and amplified by exclusive Manpower data, which sheds new light on the attractiveness & competitiveness of companies in their employment area. TalentPulse gives you 360° control over your talent pool: mapping the job and talent market, benchmarking of HR KPIs that matters to your organization, innovative attractiveness scoring for your organization, concrete recommendations to accelerate your HR performance.



My Manpower App

With over 3 million downloads and 220,000 unique users every month, My Manpower mobile app is a true digital partner for our Candidates, Associates and Talents throughout their professional journey. Designed to boost responsiveness and simplify everyday tasks, My Manpower offers: seamless job search, real-time notifications to stay updated, streamlined activity and assignment management, fast and easy submission of administrative documents, online contract signing. And much more...





RAG Business Service Insights powered by Your Data

Retrieval Augmented Generation (RAG) is revolutionizing information management and utilization, transforming information into actionable insights for a competitive edge. By leveraging advanced AI, RAG enhances decision-making processes and drives operational efficiency. RAG is one of the most powerful and practical ways to make AI truly useful. Experis has developed a best-in-class RAG solution on AWS infrastructure, listed on the AWS Marketplace and in action with clients, secure and scalable.



myPORTAL

myPORTAL is an IT portal integrated into Microsoft Teams that centralizes all support channels (phone, chat, ITSM, kiosk...). Accessible where employees already work, it simplifies the user experience, boosts support efficiency, and drives adoption up to 4 times higher than traditional web portals. A modern, customizable, and unified solution for an IT department closer to user needs.



myCONTACT

Combine the power of Genesys and the familiarity of Teams for an optimized employee experience.

myCONTACT simplifies IT support by connecting Genesys to Microsoft Teams. Calls, chat, appointments, or callbacks, users can easily reach support without leaving Teams. IT teams stay on Genesys, without changing tools. This unified experience reduces delays, boosts user autonomy, and strengthens the image of a modern, accessible IT department.





myPARTNER

Enhanced user experience: Empower autonomy, secure information.

myPARTNER is a sovereign AI agent integrated into Microsoft Teams, centralizing enterprise knowledge. Powered by multi-LLM AI, it delivers accurate, reliable, and contextual answers in a 100% secure environment. By freeing up experts and boosting employee autonomy, it streamlines access to information and sustainably improves organizational productivity.





RightMobility

Our AI-powered career mobility solution blends AI coaching, human coaching, and career development tools to support employee growth and drive internal talent mobility in line with business needs. Accessible through MS Teams, employees explore career development, growth pathways and internal opportunities. At the same time, the organisation gains enhanced visibility into workforce skills and talent, enabling better alignment with development initiatives and internal job openings at scale.



AI Impact Scorecard

AI Impact Scorecard is a strategic tool that helps organizations anticipate and manage AI-driven transformation. It identifies automation potential across roles, models investments and projects efficiency gains over three years, and defines HR scenarios and action plans. Unique on the market, it enables companies to move from reactive to proactive, aligning strategy, workforce, and technology to make informed decisions and drive measurable impact in the AI era.



AI Boost

AI Boost is a fast (30-minute) and innovative diagnostic tool that measures an organization's AI maturity through its workforce. It combines an assessment of key AI knowledge & usages with an analysis of the behavioral skills needed to support change. It enables organizations to map maturity levels, identify actionable levers, and deploy a targeted, sustainable transformation plan aligned with strategic priorities.





Our Finalist

STARTUPS

**Hippolyte^{.ai}**

Hippolyte.AI offers a disruptive approach to recruitment, combining advanced AI technologies (OpenAI, Anthropic, Mistral) with its proprietary LLM, built to identify, engage, and qualify top talent via social media. The platform elevates employer branding through immersive, targeted campaigns, creating a pool of both active and passive candidates, fully integrable with existing HR tools.

COACHELLO

Coachello enhances internal mobility and retention through AI-driven career mapping. The platform assesses long-term employability, identifies skill gaps, and delivers personalized coaching—including avatar role-plays for interview practice.

**Hunel**

Rejoignez la R(H)évolution

Hunel helps staffing firms turn missed matches into placements. By integrating with ATS and CRM systems, Hunel uses AI to re-route non-selected candidates to other relevant openings, increasing placement rates and maximizing recruiter productivity.

Workait

Workait redefines how work gets done through a marketplace of autonomous AI workers. These human-like digital agents—customizable across 70+ psychological traits—can perform complex tasks in areas like customer service, data analysis, and marketing, enabling businesses to scale expertise around the clock.

Popp

Popp is an AI-native recruitment assistant that automates routine tasks across the hiring funnel to help recruiters eliminate time-consuming administrative work. This allows recruiters to focus on strategic contributions and building meaningful relationships with applicants.

Nos solutions d'IA de dernière génération sont la clé d'un avenir du travail plus humain.

NOS INNOVATIONS



Elmer

PowerMATCH

Recrutement collaboratif
IA-Humain

Talent Pulse

Appli Mon Manpower



Experis[®]
ManpowerGroup

RAG Business Service Insights
powered by Your Data

myPORTAL

myCONTACT

myPARTNER



RightMobility

AI Impact Scorecard

IA Boost

LES STARTUPS FINALISTES





Elmer

Elmer, notre interface digitale pour les candidats, révolutionne le processus de candidature en offrant une expérience fluide et conversationnelle. Les candidats peuvent ajuster leur recherche d'emploi en temps réel grâce au langage naturel, ce qui leur permet de trouver facilement l'offre idéale. De plus, Elmer vise à connecter tous les emplois de ManpowerGroup à l'échelle mondiale, en brisant les barrières géographiques grâce à une plateforme unifiée à l'international.



PowerMATCH

Grâce à une interface intelligente, multilingue, et basée sur l'IA, vous décrivez simplement les compétences du profil recherché et obtenez instantanément le meilleur matching de candidats. Pas de formulaire, pas de filtre — juste une conversation naturelle qui vous connecte en 24/7 aux bons profils disponibles sur votre bassin d'emploi. Que vous recrutez pour aujourd'hui ou que vous planifiez pour demain, PowerMATCH rend le recrutement intuitif, efficace et remarquablement humain.



Recrutement collaboratif IA-Humain

Chez Manpower, l'IA est un atout pour transformer notre processus de recrutement et le rendre plus efficient, mais l'humain reste indispensable ! Nous utilisons l'IA pour capter et préqualifier les candidats adéquats, puis en phase finale, présenter les points forts des candidats à nos clients. Nos recruteurs sont présents et enrichissent chaque étape du recrutement pour combiner intelligence humaine et IA, avec efficacité, rapidité et sécurité.





Talent Pulse

Notre Solution d'analyse du marché de l'emploi, à base d'IA et amplifiée des données exclusives Manpower pour un éclairage augmenté de l'attractivité & la compétitivité des entreprises sur leur bassin d'emploi. TalentPulse vous apporte un pilotage 360° de votre bassin d'emploi : mapping clair du marché de l'emploi et des Talents, benchmark de KPI RH essentiels à votre organisation, scoring d'attractivité innovant de votre entreprise, recommandations concrètes pour accélérer votre performance RH.



Appli Mon Manpower

Avec plus de 3 millions de téléchargements et 220 000 utilisateurs uniques chaque mois, l'appli mobile Mon Manpower est LE partenaire digital de nos Candidats, Intérimaires et Talents tout au long de leur parcours professionnel. Pensée pour gagner en réactivité, Mon Manpower offre : une recherche d'emploi fluide, des notifications en temps réel, une gestion simplifiée de l'activité, la transmission rapide des documents, la signature des contrats en ligne. Et bien plus encore...





RAG Business Service Insights powered by Your Data

La génération augmentée par la recherche (RAG) révolutionne la gestion de l'information en la transformant en insights exploitables, renforçant la prise de décision et l'efficacité opérationnelle. C'est l'un des moyens les plus puissants de rendre l'IA réellement utile. Experis a conçu une solution RAG de pointe, sécurisée et scalable, déployée sur l'infrastructure AWS, disponible sur AWS Marketplace et déjà utilisée par plusieurs clients.



myPORTAL

myPORTAL est un portail IT intégré à Microsoft Teams, qui centralise tous les canaux de support (téléphone, tchat, ITSM, kiosque...). Accessible là où les collaborateurs travaillent, il simplifie l'expérience utilisateur, améliore l'efficacité du support et génère une adoption jusqu'à 4 fois supérieure aux portails web classiques. Une solution moderne, personnalisable et unifiée pour une DSI plus proche des besoins.



myCONTACT

Conjuguez la puissance de Genesys et la proximité de Teams pour une expérience collaborateur optimisée.

myCONTACT simplifie l'accès au support IT en connectant Genesys à Microsoft Teams. Appels, tchat, rendez-vous ou rappel : les utilisateurs accèdent facilement au support sans quitter Teams. Les équipes IT restent sur Genesys, sans changer d'outil. Cette expérience unifiée réduit les délais, améliore l'autonomie des utilisateurs et renforce l'image d'une DSI moderne et accessible.





myPARTNER

L'expérience utilisateur augmentée : Renforcez l'autonomie, sécurisez l'information.

myPARTNER est un agent IA souverain, intégré à Microsoft Teams, qui centralise les connaissances de l'entreprise. Grâce à une IA multi-LLM, il fournit des réponses précises, fiables et contextualisées dans un environnement 100 % sécurisé. En libérant les experts et en renforçant l'autonomie des collaborateurs, il simplifie l'accès à l'information et améliore durablement la productivité de l'organisation.





RightMobility

Notre solution de mobilité de carrière allie coaching AI & humain et outils de développement pour booster la croissance des talents et favoriser leur mobilité interne selon les besoins de l'entreprise. Accessible via MS Teams, elle permet aux employé·es d'explorer des opportunités de développement, des parcours de croissance et des opportunités internes, tandis que l'entreprise gagne en visibilité sur ses compétences et talents internes pour mieux aligner offres internes et besoins stratégiques.



AI Impact Scorecard

AI Impact Scorecard est un outil de dialogue qui aide les entreprises à anticiper les transformations liées à l'IA. Il identifie la part d'automatisation des métiers liée à l'IA, projette les gains d'efficience, et propose une scénarisation des dispositifs RH à engager. Puissant et unique sur le marché, pour naviguer avec succès dans l'ère de l'IA, il donne aux entreprises les moyens de comprendre, de décider et d'agir avec impact.



IA Boost

IA Boost est un outil de diagnostic rapide (30 min) et innovant qui mesure la maturité d'une organisation face à l'IA à travers ses collaborateurs. Il combine une évaluation des connaissances clés sur l'IA et une analyse des compétences comportementales nécessaires pour accompagner le changement. Il permet de cartographier les niveaux de maturité d'une organisation, d'identifier les leviers d'action et de déployer un plan de transformation ciblé, durable et aligné avec les enjeux stratégiques.





Nos Finalistes

STARTUPS

**Hippolyte^{.ai}**

Hippolyte.AI propose une approche innovante du recrutement, en intégrant des technologies d'IA avancée (OpenAI, Anthropic, Mistral) et son propre LLM, conçu pour identifier, capter et qualifier les meilleurs candidats via les médias sociaux. La solution valorise la marque employeur avec des campagnes immersives et ciblées, créant un vivier actif et passif, intégrable aux outils RH.

COACHELLO

Coachello améliore la mobilité interne et la fidélisation grâce à l'analyse de carrière à base d'IA. La plateforme évalue l'employabilité à long terme, identifie les axes d'amélioration en matière de compétences et propose un accompagnement personnalisé, tel que des jeux de rôle avec avatar pour s'entraîner aux entretiens.

**Hunel**

Rejoignez la R(H)évolution

Hunel aide les agences de recrutement à placer les candidatures non retenues. Grâce à son intégration avec les systèmes ATS et CRM, Hunel utilise l'IA pour rediriger les candidats non sélectionnés vers d'autres offres d'emploi pertinentes, pour augmenter les mises à l'emploi et optimiser la productivité des recruteurs.

Workait

Workait redéfinit la manière dont le travail est effectué grâce à un catalogue d'agents IA autonomes. Ces agents numériques, personnalisables avec plus de 70 traits psychologiques, peuvent effectuer des tâches complexes, comme un humain, dans des domaines tels que le service client, l'analyse de données ou le marketing, permettant ainsi aux entreprises de développer leur expertise en 24/7.

Popp

Popp est un assistant IA de recrutement qui automatise les tâches routinières tout au long du processus afin d'aider les recruteurs à gagner le temps passé à des activités administratives fastidieuses. Ainsi, les recruteurs peuvent plus se concentrer sur des activités plus stratégiques et établir des relations plus significatives avec les candidats.



Manpower®



Experis®

ManpowerGroup



Talent
Solutions

ManpowerGroup®



ManpowerGroup®